

《电影《Atlas》大获成功，Jennifer Lopez 写便签感谢粉丝》

It sounds like Jennifer Lopez is trying to keep it positive.

听起来詹妮弗·洛佩兹正在尝试保持积极态度。



Following her cancellation last week of her summer concert tour so she could spend more time with her family, Lopez has offered a note of gratitude to her fans.

上周，洛佩兹取消了她的夏季巡回演唱会，以便有更多的时间与家人相处。随后，她向粉丝们表达了感激之情。

Visitors to her On The Jlo were greeted this week with a note from the singer/actress about the success of her latest film “Atlas,” which is steaming on Netflix.

本周，访问洛佩兹的“On The Jlo”的访客们收到了一封来自这位歌手/演员的便签，内容是关于她最新电影《阿特拉斯》的成功，这部电影正在Netflix上热播。

The message begins with “Thank you.”

便签的开头是“谢谢你们”。

“Hi everybody,” it reads. “I just found out some great news and it’s all because of YOU!!”

“嗨，大家好，”信中写道，“我刚刚得知了一些好消息，这都归功于你们!!”

Lopez shares that “Atlas” recently reached No. 1 on the Netflix top 10 movie titles list and she credited her supporters.

洛佩兹分享说，《阿特拉斯》最近在Netflix的十大电影榜单中排名第一，她感谢了她的支持者。

“It may seem like there’s a lot of negativity out in the world right now...but don’t let the voices of a few drown out there is soooo much love out there,” her note reads.

“Thank you, thank you, thank you!! I love you all so much. Jennifer.”

“现在世界上似乎有很多负面消息……但不要让少数人的声音淹没了外界的那么多爱，”她的便签中写道，“谢谢你们，谢谢你们，谢谢你们!!我非常爱你们。詹妮弗。”

Live Nation and Lopez announced the cancelation of her “THIS IS ME...LIVE” tour last Friday, stating she would “taking time off to be with her children, family and close friends.”

Live Nation和洛佩兹上周五宣布取消她的“THIS IS ME...LIVE”巡回演唱会，称她将“抽出时间与孩子、家人和亲密朋友在一起”。

“I am completely heartsick and devastated about letting you down. Please know that I wouldn’t do this if I didn’t feel that it was absolutely necessary,” Lopez said at the time. “I promise I will make it up to you and we will all be together again. I love you all so much. Until next time.”

“让你们失望让我心痛欲绝。请知道，如果我认为这不是绝对必要的，我不会这么做，”洛佩兹当时说，“我保证我会补偿你们，我们终将再次团聚。我非常爱你们。直到下次。”

The news came amid recent reports Lopez and her husband Ben Affleck have been living apart. CNN has reached out to representatives for both stars for comment.

这一消息是在最近有关洛佩兹和丈夫本·阿弗莱克分居的报道传出之际传出的。CNN已联系两位明星的代表以获取评论。

The couple married in July 2022. Lopez ' s tour was scheduled to kickoff June 26 in Orlando.

这对夫妇于2022年7月结婚。洛佩兹的巡演原定于6月26日在奥兰多拉开帷幕。

重点词汇：

keep it positive 保持积极态度

cancellation 取消(某事)

concert tour 巡回演唱会

gratitude 感激之情

steam：热播，流行

drown out 淹没(声音)，盖过